
Kdaj protihrupna zaščita?
Na pobudo občanov, ki so s

130 podpisi poslali pritožbo in
peticijo krajevni skupndsti
Gradišče in številnim drugim
političnim in upravnim foru-
mom, sta krajevna konferen-
ca SZDL Gradišče in terenski
odbor SZDL Vrtača 22. maja
1980 sklicala sestanek.

Udeležili so se ga predstav-
niki Samoupravne interesne
skupnosti za gradnjo cest,
predstavniki družbeno-poli-
tičnih in samoupravnih orga-
nov KS Gradišče, predsedni-
ki HS, poverjeniki SZDL in
približno 70 prizadetih kraja-
nov.

Dr. ing. Albin Wedam, pred-

sednik komisije za urejanje
prostora in varstvo okolja pri
svetu KS, je v uvodu opozoril
na probleme, ki so nastali z
gradnjo nove ceste. Cesta še
po enem letu ni dokončno
urejena, niti ni protihrupne
zaščite, ki je bila postavljena
kot pogoj v lokacijskem in
gradbenem dovoljenju.

Tovariš Jenko, direktor SIS
za gradnjo cest, je obrazložil
dosedanja dela in ukrepe, ki
naj bi dali želene učinke šele
čez nekaj časa: zazelenitev, ži-
va meja, zapadna obvoznica.

Razvila se je živahna razpra-
va prizadetih stanovalcev, ki
so želeli predvsem takojšnjo
rešitev, ki bi omilila hrup -
protihrupne stene in zatesnje-
na okna ter dosledno izvaja-
nje protihrupne zaščite.,

Sprejet je bil sklep, da se v
14 dneh preverijo rezultati do-
sedanjih meritev in po potre-
bi opravijo dodatne meritve
ob sodelovanju prizadetih sta-
novalcev. Samoupravna inte-
resna skupnost naj v sodelo-
vanju s komisijo pri svetu KS
najde realne možnosti, da se
hrup zmanjša in ublaži, kar je
SIS za gradnjo cest dolžna
storiti že po lokacijskem grad-
benem dovoljenju.
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